
PROTOKOLL nr 12

vid sammanträde den 6/5 1974 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf., 
Roland Erixon, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Karl Liliequist; 
Gunnar Rinman, revisor.

§ 141: Sammanträdets öppnande:
Ordföranden öppnade sammanträdet med att hälsa väl
kommen till Ulf Örnmarker, vilken såsom stadgemedarbetare 
förelade sammanträdet i kopior ett förslag till omredi
gering av stadgarna.

§ 142: Preliminärt godkärnande 
av stadgarna:

Efter genomgång (fortsatt sådan) av det tidigare före
liggande och bearbetade stadgeförslaget ställdes mot 
detta det av Örnmarker framlagda förslaget, som i mycket 
tagit sikte på ett sammanförande av resp. uppgifter på 
olika organ. Påpekande från bl.a. boxnings- och dam
sektionerna infördes också i debatten.
Sedan i stort sett enighet konstaterats kring föreslagna 
ändringar, beslöts att nytt besked från Riksidrottsför
bundets stagesakkunniga skulle infordras. I avvaktan 
härpå gavs ett preliminärt godkännande av nu föreliggande 
förslag att föreläggas Förtroenderådet vid dess samman
träde den 20/5 1974. Till kommande ÖS-sammanträde, den 
13/5, uppdrogs åt samtliga ÖS-ledamöter att komma med 
ev. erinringar.
Till Örnmarker riktades ett tack för det arbete, som han 
nedlagt i ärendet.

§ 143: Anställning i fotboll:
Föredrog Theblin ur protokoll nr 17 den 22/4 med fot
bollssektionens styrelse, att sektionen anställt Lars 
Wester som ungdomsledare under 1974 mot ett arvode av 
kr. 36.000:- för år 1974. Förutsättning: bingoverksam
heten skall ge ett överskott, som överstiger angivet 
belopp.
Det slogs inom ÖS fast, att beslutet innebar ett från
gående av det tidigare av ÖS sanktionerade engagerandet 
av Wester mot ett arvodesersättning av kr. 1.200:- pr 
månad. Med ATP-avgifter etc. beräknades det nya anställ
ningsförhållandet innebära en kostnad på föreningen för 
cirka kr. 45.000:- Sektionsstyrelsens beslut var fattat 
den.22/4 men hade först den 6/5 bringats till känne
dom för ÖS genom utsändande av protokollskopia till 
kontaktmännen.
Innan ÖS, som för dagen reagerade allmänt negativt inför 
sektionsstyrelsens beslut, tar ställning till ett ev. 
sanktionerande härav, uppdrogs åt Theblin efterlysa om 
den nya kostnadsposten upptagits i fotbollens årsbudget.
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§ 144: Träff med Hammarby:
Föredrogs inbjudan från Hammarby till träff den 21/5 
kl. 18.30 tillsammans med AIK på överstyrelsenivå i 
Hby:s klubbstuga.

§ 145: Godkännande av klubbmärken 
i KF-regi:

Beslöts godkännande av ett förslag om självhäftande 
klubbmärken via Kooperativa Förbundet och tillverkade av 
Hartfeldts Serigrafiska Tryckeri AB att säljas för 1 
kr. pr st., varav föreningarna (AIK och Hammarby också 
”engagerade” i projektet) får 30 öre pr märke på en 
första upplaga 5.000 ex. att utbetalas direkt efter 
tryckningen.

§ 146: Godkännande av blasermärke:
Godkändes genom Per Edberg framtaget och pakistanskt 
tillverkat blasermärke enligt tidigare riktlinjer. Be
räknat pris kr. 15-20:- Beslöts beställa för en första 
leverans ett 50-tal märken. I ett något billigare ut
förande kan märket längre fram ställas till alla för
eningsmedlemmars disposition.

§ 147: Vårnummer av Djurgårdaren:
Meddelades att vårnumret av Djurgårdaren utkommit och 
lämnats till distribution genom Directus ARE-reklam. I 
särskild utsändning tillställes ÖS-ledamöter och med
verkande tidskriften.

§ 148: Övriga ärenden:
Förevisade fotbollsordföranden porraffischer för Allians
klubbarna i fotboll att säljas för 50 kr. pr st. i sam
band med fotbollsmatcher. Ifrågasattes lämpligheten av 
att vara engagerad i dylik profitverksamhet.
Lyste de nya medlemskorten med sin fortsatta frånvaro 
allt under det otåliga medlemmar dagligen efterlyste 
desamma.
Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde den 13/5 kl. 18.15.
Orienterades om begravningsdag för Arvid Kjällström, 
om årsmötesdag för ishockeysektionen och om vårträff 
i konståkningssektionen.
Fastställdes fördelning av genom fotbollssstyrelsen 
överlämnade frikort till Råsundastation.


